
Geacht College,

Als raadslid ga ik graag en veel met  inwoners van Gemert Bakel in gesprek.
Enkele van die gesprekken gingen over corona en de wens van  een herdenkingsplek voor 
de corona slachtoffers in deze gemeente.
Het hele corona gebeuren heeft diepe sporen nagelaten bij alle leeftijdsgroepen in 
Gemert-Bakel
De gevolgen waren in vele gevallen heel groot.

Vandaar deze vraag  aan het college vanuit onze inwoners:
1  Is er een mogelijkheid om een herdenkingsplek in te richten
    voor alle corona slachtoffers in Gemert-Bakel

2  Zo nee, waarom niet?
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